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متن پرسش

سلام خدمت استاد: بدون مقدمه عرض می کنم در ابتدای صحبتهای استاد یک نکته ناخودآگاه

همیشه اثر منفی در ذهن من و شاید تعدادی دیگه میزاره و اون نگفتن تشدید حرف را در بسم االله

الرحمن الرحیم هست. به نظرم حتی جایی در روایتی دیدم بر این نکته تاکید کردن. شاید هم بنده

زیاد حساسیت بخرج میدم.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: بیاد و خیلی سخت نگیرید. بگذارید بنده (بسم االله) را فارسی بگویم!! فکر

میکنم خداوند فارسی هم بلد باشند. موفق باشید


